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'Goed voor normale werking luchthaven' 

Reactie  

KRAAINEM - Open VLD-Kamerlid en gemeenteraadslid 

Luk Van Biesen is tevreden dat er eindelijk duidelijkheid komt over de nieuwe vliegwet en 

dus over de toekomst van de luchthaven Zaventem. 'Eindelijk kan opnieuw gewerkt worden 

aan een normale werking van de luchthaven en kunnen we proberen de gaten geslagen door 

het vertrek van DHL deels op te vullen.' 

Hij vindt dat de specifieke vliegroutes nu snel moeten bekeken worden in de 

Kamercommissie Infrastructuur en hoopt dat er snel een gelijke geluidsnorm komt in de drie 

gewesten. 'Ik hoop dat de drie gewestparlementen dit ook snel zullen overeenkomen.'  

 

 

 

  

 


